
sid I (s)Lycksta Samftillighetsfrrening PROTOKOLL

2023-04-20

Nårvarande

Se separat nåirvarolista.
Slag av sammanträde

ORDINARIE FÖRENINGS STÄMMA
INOM LYCKSTA SAMFÄLLIG}IET Kl.

l8:00

Plats

Föreningslokalen Lycksta SamfiillighetsfiSrening

SekreGrare

Linda Stubing

Protokolljustcrare

Jenni Edvardsson, Martin Rosenmill.

.%



Lycksta S amftilli ghetsftirening PROTOKOLL
Datum

2023-04-20
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Föreningens ordforande Carlos Stubing öppnade stiimman och hälsade
samtliga som slutit upp välkomna.

Röstlåingden faststilldes tIlI45 stycken röstberättigade, varav 6 stycken
via fullmalter.

s2

Till ordfiirande ftir stiimman valdes Carlos Stubing.

s3

Till sekreterare ftir stiimman utsågs Linda Stubing.

$4

Till att jiimte stiimmoordfiiranden justera protokollet valdes
Jenni Edvardsson och Martin Rosenmill till justerare och röstriiknare.

ss

Stiimman beslutade att godkiinna kallelsen som meddelats genom
utskick via post. I syfte att spara på bade miljön och ekonomi skickades
en papperskopia av Årsredovisningen inte ut i samband med kallelsen,
den har dock funnits tillgåinglig på hemsidan, tillsammans med andra
relevanta bilagor.

$6
Ståimmoordftiranden frredrog styrelseirs årsberättelse och revisorernas
redogörelse fortiden l januari 2022 - 31 december2022.

Stiimmoordftiranden fiiredrog styrelsens årsberättelse ftir det gångna
året. Under 2022har en del ftirbättringar, renovationer och underhåll
genomfiirts på omradet. Mycket har giorts tillsammans av flera boende,
bland annat vårstädningen dåir flera gemensarnma ytor stiidades och
slyröjningen av området runt lokalen. En del underhåll av vägarna har
utftirts, även om det var däigt utftirt, och ska slutöras under vånen2023
Postboxar har satts upp på Banjovägen ftir att lättare kunna ta emot lite
större paket. Farthinder har köpts in till området och placerats av boende
på varje väg. Lycksta Samfållighets foreningslokal har fått det största
ansiktslyftet dåir en äldre fuktskada har renoverats, diskmaskin har
installerats, lite nya inredningsdetaljer och belysning har köpts in och en
TV har installerats. Under året har styrelsen även fortsatt att arbeta med
de problem som finns på området kring dråinering, att söka bättre
underhåll av vägarna, att söka andra alternativ ftir underhåll av våra
grönområden, samt att planera fiir framtida återvinning inom
samfiilligheten. Lycksta Samfiillighetsfiirening har även firat 50-
årsjubileum under det gangna året. Fran och med l5 februari 2022blev
Lycksta Samftillighetsftirening momsregistrerad.
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Revisor Bertil Ström ftirklmar revisionsberättelsen och informerade om
att man granskat styrelsens protokoll av väsentliga beslut, åtgåirder och
ftirhållanden i fiireningen och att man anser att styrelsen fiiljer
ftireningens stadgar och har en god redovisning.
Bertil Str<im vill dock belysa att underhållsplanen bör uppdateras och
revisorerna anser att ftireningens pengar kan ftirvaltas på ett mer
gynnsamt sätt. Årsredovisningen, som har upprättats av Riksbyggen, ger
enligt revisorerna en rättvisande bild av resultat och stiillning.
Revisorerna tillstyrker diirftir att ftireningsstiimman fastståiller
resultatriikningen och balansr?ikningen fiir 2022 och att resultatet
disponeras enlig frrslaget i fiirvaltningsberättelsen och revisorema
tillstyrker även att styrelsen beviljas ansvarsfrihet ftir verksamhetsåret
2022.

Stiimman beslutade i enlighet med av styrelsen frarntaget och av
revisorerna tillstyrkt ftirslag att årets resultat fiire fondforiindringar om
149 342 kr med avdrag fiir årets fondavsättning7l 000 kr och tillägg
for årets ianspråktagande av underhållsfond 103 204kr, totalt 333 119
kronor balanseras i ny räkning.

$7

Stiimman beslutade att i enlighet med revisorernas fiirslag bevilja
styrelsens ledamöter ansvarsfrihet ftir ftirvaltningen under tiden
I januari 2022 - 31 december2l22.

$8

Två stycken motioner har inkommit till stiimman och styrelsen har en
framställan.

Motion nr 1.

Eu ftirslag har inkommit att infiira en altivitetsgrupp som får en budget
på 10.000 kronor ftir att planera gemensatnma firanden och liknande.
Ståimmoordftiranden öppnar frågan till stiimman om åsikter och
kommentarer. En medlem påtalar att man hellre vill att pengarna läggs
på annat och fiireslår att pengar ftir detta ska insamlas ideellt. Förslaget
läggs att en aktivitetsgrupp skapas, om det finns medlemmar som har
intresse av attta hand om dett4 men att denna aktivitetsgrupp ska
finansieras genom till exempel insamlingar och välgörenhet.
Sfiimman röstar om motionen, 35 medlefilmar röstar emot. Majoriteten
har talat och stiimman avslår motionen.

Motion nr 2.
En motion om dagvattenawinningen på området har inkommit.
Ståimmoordforanden låiser upp motionen och ftirklarar att motionen åir

omfattande och kommer att röstas om i flera olika delar, och ger sedan
ordet fritt till ståimman. Frågan ställs till styrelsen av en medlem om
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något arbete redan giorts i detta åirende och Pierre Laurdn, suppleant i
styrelsen, svarar att en entreprenör har varit och tittat på awinningen på
Lycksta och menar att vissa områden har tydligt bättre avrinning åin

andra. Styrelsen invåintar en offert fran enkeprenören, men belyser
också storleken av området samt storleken av den insats som behöver
gdras ftir att ftirbattra awinningen på omradet. Piene pätalar även det
faktum att det har varit svårt att fä tag på kartor över hur dråineringen
ser ut på området, vilket också ftirsvårar arbetet i att kartlägga
driineringen.
En av fiirfattarna till motionen ftirtydligar att motionen handlar om att
man vill att styrelsen ska, mer noggrant, undersöka hur läget ser ut hos
varje individuell tomtiigare nåir det gäller vattenavrinningen.
Stiimmoordftiranden påpekar också att det som röstas om idag handlar
om huruvida styrelsen ska påbörja detta ftirarbete inlor att eventuellt
anlitå en entreprenör som sedan utftir arbetet, samt om det sedan

framkommer att ett större arbete kommer att behöva genomforas så

kommer det sedan att röstas om på en extrastiimma. Detta ftir att det då
handlar om en större kostnad som en stiimma behöver rösta om fiir att
ge styrelsen mandat att spendera pengama for det arbetet.
Den summa entreprenören har gett just nu åir ca 200.000 - 400.000 for
både kostnaden fiir utredningen av läget på området samt eventuella
små åtg?irder av arbetet. En medlem ståiller också frågan om hur det
kommer sig att det inte finns tydliga kartor som visar drtineringen och
Pierre svarar att dessa har varit svåra att fatagpå då varken kommunen
eller Lantmäteriet heller har aktuella kartor över dråineringen. En
medlem svarar att denne eventuellt kåinner till någon som kan ha denna
information.
Stiimman röstar om motionen som iir uppdelad 6 olika punkter.
Punkt 1 - vill man att styrelsen ska presentera en lägesrapport senast
den 30 1;rl'12023?
43 medlemmm röstar for på denna punkt.
Punkt 2 -vill man att styrelsen utftir en undersökning om hur samtliga
hushåll lider av dagvattenavrinningen?
38 medlemmar röstar ftr på denna punkt.
Punkt 3 - vill man att styrelsen i samband med undersökningen ovan
kartlägger dagvaffenavrinningen samt upplevda problem?
4l röstar fiir på denna punkt.
Punkt 4 - vill man att styrelsen involverar sakkunniga och skapar en
handlinsplan ftir hur ontrådets dagvattenawinning ska frmgera på ett
tillfredsstiillande sätt?
4l medlemmar röstar flor på denna punkt.
Punkt 5 - vill man att styrelsen löpande fran och med stiimman håller
medlemmarna uppdaterade kvartalsvis om undersökning och tiinkta
åtgiirder?
41 medlemmar rcistar ftir på denna punkt.
Punkt 6 - vill man att styrelsen senast den 3l december 2023
presenterar resultatet i denna motion?
43 medlemmar röstar for på denna punkt.

Framståillan av styrelsen.
Framstiillan om ftiriindring av ftirhållningssätt, regler och anmaningar
till medlemmar i Lycksta Samfiillighetsftirening. Stiimmoordftiranden
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börjar med att ftirklara att information om dettq samt om vad som sker
på området, kan hittas på hemsidan och visar hemsidan på
storbildsskåirm ftir att samtidigt visa hur den ser ut och vart man finner
informationen. Stiimmoordfiiranden berättar att denna framställan dels
handlar om aff belysa hur man rapporterar ftiråindringar i boendeform
eller ägarbyte till styrelsen och aff styrelsen ska tillfrågas innan
samf;illd mark används fiir att ftirvara t ex grushögar eller liknande.
Stiimmoordftiranden berättar vidare att framstiillan även handlar om att
informera medlemmar om var man får och inte frr parkera sina egna
fordon samt vikten av att informera styrelsen om eventuella skador man
orsakat på samftilld mark, i syfte att hålla den som orsakat skadan
ekonomiskt ansvarig, i motsats till att hela ftireningen fir bekosta en
skada orsakad av en enskild person. Stiimmoordftiranden informerar
även om hur man ska kontakta styrelsen på bästa sätt, det vill säga
frtimst via e-post så att allting kommer in skriftligt till styrelsen och kan
styrkas med datum, eftersom ?irenden tas upp kontinuerligt på
nåistkommande styrel semöte.

$e

Styrelsen foreslår att arvodena till styrelsen och suppleanter kvarstår
oftiriindrade, ingen höjning fiireslås. Stiimman instiimmer.

Revisorernas arvoden fiireslås också att kvarstå oft)råindrade. Stiimman
instiimmer.

Eftersom styrelsen har agerat som valberedning under denna
mandatperiod, utgår inget arvode ftir valberedning.

s10

Stiimmoordftiranden frågade om det fanns någon som hittat något fel i
den debiteringslängd som bifogats i årsredovisningen. Några stavfel var
det som noterats vid avprickningen innan mötet, samt några iindringar
som behövdes, annars inga övriga synpunkter på debiteringsl?ingden,
som bifogats i materialet.

Stiimmoordftiranden går igenom Årsredovisningen och öppnar upp ftir
kommentarer och frågor av det som genomgas och visas på
storskiirmen.

Undernot4-underhåll
Flera medleflrmar stiiller frågan om den höga kostanden fiir underhåll av
gnisytorpå omradet och stiimmoordftiranden ftirklamr den tvist som
uppstod med entreprenören Strang som skötte underhållet under
sommarsäsongen 2022. Tvisten löstes och samfiilligheten bekostades
inte merkostnaden som entreprenören krävde i sin fakturering, vilket
sparade samfiilligheten en stor summa pengar.

Genomgång av budgetftirslaget - stiimmoordfiiranden ftirklarar att
Riksbyggen ftireslår en höjning av samftillighetsavgiften fifan och med
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den 1 juni 2023, ftir att jåimna ut den kostnad som momsregistreringen
innebiir. Denna höjning motsvarar cirka 400kr per pennanentboende
medlem ftir resterande del av året ftirdelat på två kvartalsfakturor.

Ståimmoordftiranden stiiller frågan till stiimman om den motsätter sig
den ftireslagna höjningen pä2Ao/o enligt Riksbyggen ftrslag. Stiimman
enas om att inte motsätta sig höjningen på samf;illighetsavgiften.

Lycksta-Ansta Vägsamf?illighetsftirening ftireslår en höjning av avgrft
till dem fran Lycksta Samf?illighetsftirening som innebåir en höjning på
lA0% detta år, men bortser avgiften under niista år. Detta ftir att
ftireningen inte ska behöva ta ett lån ftir att asfaltera och fi)rstiirka
Lyckstavägen. Sttimman hade inga inviindningar på beslutet från
Vägsamftilli ghetsft irenin gen.

Förvaltningskoshraden ftir Riksbyggen kvarstår just nu, dock söker
styrelsen akti\4 efter en annan ftirvaltare då Riksbyggens avgift åir

relativt dyr och inte tillhandahåller de tjåinster som samfiilligheten åir i
behov av.

St?imman godtar debiteringsliingden samt budgetftirslaget.

$1r

Ledamot Annette Törnblom avgick ur styrelsen den 3l december 2022,
och ersattes av suppleant Pierre Laurön fran och med I januari 2023.
Karl-Johan Kördel har avsagt sig sitt uppdrag och Ewa Björnboms
period utgår, diirav behöver styrelsen våilja in 3 stycken nya
styrelseledamöter. Carlos Stubing och Linda Stubing sitter kvar i
styrelsen till nästa stiimma, enligt pågående mandaperiod.
Stiimman behöver även välja in 2 stycken nya suppleanter.

Valberedningen, likaså styrelsen, har delgivit ftljande fiirslag,
Ewa Björnbom, Pierre Laurön och Martin Rosenmill som fiirslag till
ledamöter, samt Jonne Hautala och Anders Mattsmyr som suppleanter.
Under stiimman uppkom tre nya fiirslag och stiimman nominerade även
dessa kandidater till posterna:
Nelly Lindberg, Jenni Edvardsson och Annica Weinrich.

Ett val ska hållas ftir respektive post dåir ståimman röstar om de nya
ledamötema. Nedan ftiljer en redogörelse av omröstningama for de
respektive kandidat vid stiimman:

Ewa Björnbom behåller sin plats i styrelsen- 35 röster.
Pierre Laurdn blir invald - 30 röster.
Martin Rosenmill - 23 röster.
Jenni Edvardsson - I lröster.
Annika Weinrich - 23 röster.
Nelly Lindberg - ll röster.

Stiimman tackarNelly och Jenni fiir att de stillt upp, en omröstning
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hålls ftir att rösta mellan Martin Rosenmill och Annika Weinrich, som
ffitt lika många röster.

Nedan redovisas röstråikning vid ny omröstning mellan Martin och
Annika:

Martin Rosenmill - l8 röster.
Annika Weinrich - 22 röster.

Steimman beslutade diirefter att våilja fiiljande till ordinarie ledamöter:

Annika Weinrich
Ewa Bjömbom
Pierre Laurön

Martin Rosenmill
Jenni Edvardsson

Ledamöter
Carlos Stubing, ordf.
Pierre Laur6n
Linda Stubing
Annika Weinrich
Ewa Björnbom

Sunpleanter
Jenni Edvardsson
Martin Rosenmill

$12

Vald till stämman
2024
2025
2024
2025
2025

Vald till stämman
2024
2024
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Kandidater och omrcistning ör suppleanter redovisas nedan:

Jonne Hauttala - 8 röster.
Anders Mattsmyr - 8 röster.
Martin Rosenmill -27 röster.
Jenni Edvarsson - 19 röster.
Nelly Lindberg - 16 röster.

Stiimman beslutade att välja ftiljande kandidater till suppleanter:

2är
2är
2är

1år
lar

Efter ftinättade val har styrelsen ftiljande sammansättning:

En revisor behövs väljas in och Bertil Ström vill väljas om. Styrelsens
ftirslag åir Lina Andersson som gett medgivande att våiljas in i sin
frånvaro. Revisor suppleant Leif Wallinder ska väljas om.

Stiimman beslutade att viilja Lina Andersson och Bertil Ström som
ordinarie revisorer på I år.
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Stiimman beslutade att välja Leif Wallinder som revisorssuppleant på I
tu.

s13

Valberedningen ingår i styrelsens arbete och stiimmoordftiranden
frågade stiilnman om detta ska fortgå eller om en valberedning ska
tillsättas.
Stiimman tillfrågas om en valberedning utanftir styrelsen ska finnas
infor kommande period och stiimman iir inte enig. En medlem vill att en
omröstning ska äga rum. Stiimmoordfiiranden stiiller frågan till
stiimman om hur många som röstar ör att det ska finnas en
valberedning utanftir styrelsen - 7 stycken medlemmar röstar ftir.
Ståimmoordftiranden ställer frågan om styrelsen ska fortsätta med
valberedningen - 25 stycken medlemmar röstar frr.

Stiimman beslutade att inte ha en valberedning och att ge styrelsen
uppdraget att genomfora valberedningens arbete.
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Valberedning

Ovriga frågorVägunderhåll - det underhåll som utftirdes under våren 2022 var
väldigt dåligt utfiirt och bekostades inte av samftilligheten på
grund av detta. Nytt underhåll kommer aff genomftiras snart.

Hjåirtstartare - nu finns en Hjåirtstartare väggen vid ingången
till lokalen på väggens utsida. Denna iir tillgåinglig for alla att
anvåinda i håindelse av hjåirtstopp.

Uppdatering av information kring återvinningsstationen -
stiimmoordfiiranden berättar at samfiilligheten fortsatt inviintar
ett beslut från Våisterås kommun, i syfte att kunna utnyttja de
bidrag som kan komma att ges ut ft)r att bekosta installationen
av en återvinningsstation på området.

Flaggansvarig - Annette Törnblom har avgått som flaggansvarig
och en ersättare utlyses av stiimmoordftiranden. tngen på
stiimman erbjuder sig att ta på sig detta, styrelsen far i uppdrag
att finna en ny flaggansvarig.

Farthinder - ett fiirslag kommer från en medlem om att sätta upp
skyltar med lSkm/tr filr att siinka farten pävägama. Styrelsen
ska ta reda på om detta ?ir tillåtet. Frågan stiills om stiimman vill
att styrelsen köper in fler farthinder, ståimman åir eniga om att
fler farthinder inte ska köpas in.

Fraga stiills fran en medlem om styrelsen är involverad i det
arbete som pågår runt Salavägen mot Hökasen, men detta iir
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inget som styrelsen iir aktiv i. Om information inkommer delges
detta till medlemmarna via hemsidan.

PostNord-boxarna - en medlem påpekar att det åir svårt att fä
paket till de Postboxar som satts upp på Banjovägen.
Stiimmoordftiranden påpekar att det kan ha att göra med butiken
man handlar från och om man har frågor fär man våinda sig till
Posbrord.

Vårstädning den 13 maj - stiimmoordftiranden bjuder in samtliga
medlemmar till att delta i vårståidningen den 13 maj ftir att
gemensamt stiida upp de ytor på omradet som behövs.
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Stiimmoprotokollet kommer att anslås på anslagstavlan och på
ftireningens hemsida www.lycksta.org inom 14 dagar.

$16

Stiimmoordftiranden avslutade med att tacka alla som deltagit på
sfiimman och ftirklarade diirmed sfiimman avslutad.

Vid protokollet


